
Geachte heer/mevrouw, 
 
Gelieve deze mail te overhandigen aan de leden van de gemeenteraad.  
 
Hartelijk dank. 
 
Met vriendelijke groet,  
 
 
 

---------- Forwarded message --------- 
Van> 
Date: wo 21 sep. 2022 17:39 
Subject: Vrachtverkeer 
To: <  
Cc:  
 

Geachte heer ……. , 
 
Van ……. hoorde ik dat zij telefonisch van u heeft vernomen dat de gemeente bezig is om 
transportbedrijven aan te gaan schrijven om de Traverse te gaan vermijden. 
 
Als dit klopt zou ik graag vernemen hoe de gemeente denkt dit te kunnen realiseren en op welke 
termijn.  Gaat men dan filmen hier in de straat om vervolgens de overlast veroorzakende 
transportbedrijven aan te kunnen schrijven?  
 
Het al sinds langere tijd extreem toenemende vrachtverkeer door de Wollenbergstraat vraagt om 
een efficiënte oplossing op korte termijn.  
 
Graag verneem ik waarom een vrachtwagenverbod in Aalst wel direkt gerealiseerd kon worden. 
Waarom kiest Waalre niet voor een vrachtwagenverbod waardoor wij overlast zullen blijven 
ervaren?  
 
Tjdens ons telefoongesprek van 2 mei 2022 heb ik van u begrepen dat de Traverse bereikbaar moet 
blijven voor vrachtverkeer. Dit alles lijkt mij vanuit milieutechnisch oogpunt bekeken geen keuze die 
bijdraagt aan "duurzaam door Waalre". U vertelde me toen tevens, toen ik mijn geluidsoverlast agv 
de drempels en de nog steeds hoge snelheden in de straat met u besprak,  dat  mileutechnische 
aspecten bovenaan uw lijstje stonden m.b.t. realisatie van de Traverse. 
 
"Duurzaam door Waalre" ervaar ik tot op heden helaas als loze woorden.  
 
Laten we hopen dat de keuze van de gemeente Waalre, m.b.t. het oplossen van overlast van 
vrachtwagens, zal bijdragen aan 
realisering van daadwerkelijke duurzaamheid. Waardoor tevens ons woongenot weer zal toenemen. 
 
Met vriendelijke groet,  
 
 
 


